
1 

 

Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov – 9. jednání 
  

Předmět Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov" – záznam z 9. jednání  

Datum a 
místo 

Středa 31. října 2018 od 13:00, Praha 5 Smíchov, Holečkova 3178/8, Povodí Vltavy 

Účastníci Dle prezenční listiny 

Zpráva   

 
Poznámky - závěry: 
 
Zápis z 8. jednání pracovní skupiny byl rozeslán všem účastníkům a zveřejněn na webu Kraje 
Vysočina. 
 
 
Petr Kubala 
- přivítání přítomných, omluva J. Běhounka, avizoval pozdější příchod 
- příprava podkladů o činnosti pro vládu a premiéra  
 
Miloš Petera 
- k podkladům pro vládu Středočeský kraj připojí platné znění memoranda 
 
Marek Liška  
- aktualizace podkladů za pracovní skupiny Monitoring jakosti povrchových vod 
 
Bedřich Moldan 
- okomentovaní materiálu, zaslaného jako podklad pro vládu 
- zdůraznění hlavního cíle - dosažení udržitelného rozvoje  
 
František Novák 
- komentář k zaslanému materiálu, shrnuje činnost skupiny zemědělství 
- kontrolní den projektu, za účasti všech dotčených, velká šance na úspěch této formy spolupráce, 

kladné hodnocení od zúčastněných 
- pozitivní hodnocení zemědělců i semináře k terminologii v prvním pololetí roku 2018 
 
Petr Kubala 
- výstupy projektu budou použity jako podklady pro plány povodí, na konkrétní opatření plynoucí 

z projektu existuje možnost zajištění finančních zdrojů pro zemědělce 
- povodí i zemědělci vnímají současné postupy pozitivně 
 
Jiří Nevosád 
- případná opatření budou i na pozemcích cizích vlastníků, kteří budou muset realizaci opatření 

přijmout; nebude záležitostí pouze jednoho roku, přesvědčování vlastníků bude trvat delší čas 
 
Jiří Běhounek 
- po dodání všech součástí a společném odsouhlasení bude materiál rozeslán na vládu 
 
Petr Kubala 
- shrnul zprávu podskupiny ČOV, monitoring ČOV obcí, včetně zdravotnických provozů 
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Miloš Petera 
- po přípravě podkladů v dohodnuté struktuře, souhlasí s posunutím na vládu  
 
Bedřich Moldan  
- díky dlouhodobosti, by bylo možné financovat z programů spravovaných přímo Evropskou komisí 
- nejhodnější nositel projektu by mohl být kraj, a to i z hlediska celkové koordinace, s podílem 

všech ostatních subjektů včetně Povodí Vltavy 
- po prvotní konzultaci by MMR podpořilo 
- významná otázka je řešení kofinancování projektů 
 
Miloš Petera  
- z praxe ve Středních Čechách považuje návrh kraje jako nositele projektu za problematický, 

minimálně z pohledu investic a udržitelnosti 
 
Bedřich Moldan 
- nositelem může být i MŽP 
 
Jiří Běhounek 
- nebrání se garantování projektu krajem, nicméně ke zvážení je i otázka uskupení partnerů - 

konsorcia, 
- po diskusi s MMR je třeba najít nejvhodnější cestu 
 
Petr Kubala 
- aktuální naplněnost nádrže je 82,6 % 
- nedosaženo limitu sucha roku 2015, ale pokud bude pokračovat dál, je zásobování z nádrže pro 

celé území odhadováno na 1,5 roku 
 
František Novák 
- setkání Povodí Moravy a zemědělců – poděkování Kraji Vysočina za organizaci, atmosféra tam 

podobná té cca před dvěma roky na setkání zemědělců s Povodím Vltavy 
 
Marek Liška 
- prezentace dopadů suchého léta v povodí nádrže 
 
Tomáš Kvítek  
- nová publikace k jakosti vody v povodí nádrže; předání členům 
 
Příští setkání: ve středu 30. ledna od 13:00 hod., Praha, Povodí Vltavy 
 
 
 
 
Zpracoval: Radim Hošek 
 
Odsouhlasil: Jiří Běhounek 

Martin Hyský 
Petr Kubala 


